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INTERPELACJA
w sprawie katastrofy ekologicznej na terenie Gminy Bobrowice

Na terenie Gminy Bobrowice trwa katastrofa ekologiczna. Ostatnie kilka lat
przyniosło nam degradację jeziora Jańsko, Piaszno, Błeszno czy Wełmice. Kolejne
cieki wodne jak Kurka lub Racza wysychają całkowicie lub odnawiają się tylko
w krótkich okresach wiosennych. Tereny bagienne ulegają zanikowi. Woda pitna
jest w coraz gorszym stanie. Pozbywamy się kolejnych starych, biocenotycznych
drzew. Skala zaśmiecenie rośnie. Pogarsza się stan herpetofauny oraz
koleopterofauny.

Jednocześnie Gmina Bobrowice przeznacza kolejne środki na osuszanie
terenów i nie widać żadnych prób wypracowania z interesariuszami konsensusu
w kwestii zachowania równowagi hydrologicznej czy choćby prób wyznaczania
terenów ochronnych (bioróżnorodność, wodochronne, glebochronne).

Proszę w związku z tym o przedstawienie informacji (1) jakie działania Pan
podjął, (2) jakich analiz dokonał w celu znalezienia przyczyn i sposobów rozwiązań,
(3) z jakimi instytucjami podjął współpracę oraz (4) jakie środki przeznaczył w
bieżącej kadencji na próbę walki z zaistniałą sytuacją?
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